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2011D17601 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Economische Zaken, Landbouw en Innovatie 
heeft over de brief van de minister van Economische Zaken, Landbouw en 
Innovatie inzake de reactie op de brief over clusteren van woningen met 
SDE-subsidie de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering 
voorgelegd. 

Deze vragen zijn hieronder afgedrukt. De vragen en opmerkingen zijn op 
5 april 2011 aan de minister van Economische Zaken, Landbouw en 
Innovatie voorgelegd met het verzoek deze te beantwoorden uiterlijk 
dinsdag 12 april 2011 om 16:00 uur. 

De voorzitter van de commissie,
Van der Ham 

De adjunct-griffier van de commissie,
Blacquière 
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1 
Hoeveel aanvragen per straat of blok zijn er voor de Subsidieregeling 
Duurzame Energie (SDE) ronde 2010 gedaan? 

2 
Hoeveel van de aanvragen voor de SDE-ronde van 2010 zijn afgewezen 
omdat ze pas achteraf zijn gedaan? 

3 
Klopt het dat de applicatie van AgentschapNL om geclusterde aanvragen 
te doen niet werkte ten tijde van de SDE-aanvraag door woningcorporatie 
Woongoed Flakkee? Zo ja, is dit voor u reden om alsnog de geclusterde 
inzet van de verstrekte subsidies aan genoemde corporatie toe te staan? 

4 
Hoeveel procent van de toegekende SDE-subsidies uit de subsidiejaren 
2008, 2009 en 2010 worden voor de verschillende jaren per heden 
daadwerkelijk benut? 

5 
Voor welk percentage van de benutte SDE-subsidies was benutting pas 
mogelijk na een tweede verdeelronde, omdat de eerst toegekende 
aanvrager de subsidie niet (tijdig) gebruikt heeft? 

6 
Indien deze benuttingspercentages ruim onder de 100% liggen: overweegt 
u maatregelen om de benuttingsgraad te verhogen en de administratieve 
overhead bij de toekenning van subsidies te verlagen? Welke? 
Zou clustering (ook voor andere aanvragers dan woningcorporaties) naar 
uw mening een bijdrage kunnen leveren aan het verhogen van de 
benuttingsgraad van de SDE? Zo nee, waarom niet?
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